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Indkaldelse til bestyrelsesmøde i Langå Borgerforening tirsdag d. 8. APR 2025 

kl. 19.00 hos John Hansen, Aabrovej 16, Langå 

 

Til stede på mødet var Kaj Jørgensen (KJ), Knud Erik Christensen (KEC), John 

Hansen (JH), Birthe Nielsen (BN) og Niels Jørgen Pedersen (NJP). 
 

 

 

Følgende dagsorden blev behandlet: 

 

1: Meddelelser fra formanden 

 

2: Bemærkninger til referat fra bestyrelsesmøde  

 

3: Orientering ved kassereren 

 

4: Skovlyst 

 Pramdragerstien 

Landsbypuljen 

 

5: Arrangementer 

 

6: Scrapbog 

 

7: Næste møde 

 

8: Eventuelt 

 

 

Ad pkt. 1:  

 

KJ var blevet kontaktet af Jacob Wedel Aagaard fra Rander Kommune med hensyn til foreninger i 

Langå. 

KJ henviste ham til at deltage i Langå I Udviklings arrangement for foreninger i Langå. 



 
 

 

 

Ad pkt. 2: 

 

Referatet godkendt. 

 

 

Ad pkt. 3:  

 

KEC oplyste, at vi havde fået kr. 1.200,- i renter af vores indestående på kr. 30.000,- i garant 

beviser i Sparekassen Djursland. 

 

Derimod havde vi kun fået kr. 13,- i rente på vores indestående i Sparekassen Djursland på 

Kr. 80.000,-. 

 

Vi havde igen betalt gebyr på kr. 150,-. 

 

 

Ad pkt. 4: 

 

KJ orienterede om, at der kommer et nyt vandløbsregulativ, hvilket næppe har interesse for os. 

 

Jacob Vedel Aagaard, Randers Kommune havde påpeget, at der manglede at blive opsat et skilt fra 

Friluftsrådet på madpakkehuset ved åen. 

KJ har sat skiltet op. 

 

KJ og Jacob Vedel Aagaard, Randers Kommune gik i samme forbindelse en tur i området, bl.a. 

på stien fra Bådelauget ind mod Amtmand Hoppes Bro, hvor stien nu er ganske pløret og opkørt 

efter at Randers Kommune har kørt på den med store maskiner for at lægge strandskaller ved 

åbrinkerne. 

Vedligeholdelsen af stien står Randers Kommune for, hvilket hr. Aagaard ville tage fat i. 

Endvidere var træpladerne ved overgangene ikke i orden, idet det skal være stålplader. 

Hr. Aagaard vil ligeledes sørge for udskiftning af pladerne ved overgangene. 

Hr. Aagaard har senere bekræftet, at stien langs åen bliver udbedret af Randers Kommune. 

 

I forbindelse med hr. Aagaard´s ophold i byen påpegede KJ, at parkeringspladserne for togpendlere 

på Vinkelvej var utilsvarende, idet de til stadighed var fuldt optaget af pendlere. 

P pladsen kunne glimrende udvides hen over arealet tilhørende DSB, hvilket hr. Aagaard ligeledes 

vil undersøge muligheden af . 

 

KJ havde ansøgt Landsbypuljen om et beløb på kr. 15.000,- til to stk. overgange i Egeskoven, idet 

de eksisterende er sunket lidt, desuden til fire nye bord/bænkesæt, og i sidste ende fire stk. nye 

plader til overgangene på stien langs åen, hvis det glipper med Randers Kommunes indgriben. 

 



 
 

Der må dog forventes en sagsbehandlingstid på 6 – 8 uger, da ansøgningen skal behandles både 

administrativt og politisk. 

 

KJ gjorde opmærksom på, at LB har et depot hos Robert Bach, bl.a. hviler vores ænder til anderæs 

på åen i depotet. 

 

 

Ad pkt. 5: 

 

BN oplyste, at til arrangementet på skydebanen/hallen var der tilmeldt ca. 20 personer, så de kan 

godt bruges lidt flere op til max. 28 personer. 

 

KEC står for arrangementet, og han har indkøbt vingaver til værterne. 

 

JH sender en forsigtig påmindelse om arrangementet ud til medlemmerne – først til mølle. 

 

KJ har forbindelse til en kammerat, der måske kan være behjælpelig med et arrangement på 

togværkstedet i Langå. Han arbejder videre med sagen. 

 

JH udsender særskilt indbydelse til Alsang d. 18. JUN 2025. 

 

 

Ad pkt. 6: 

 

BN foreviste scrapbogen, der er ført på flotteste vis. 

 

 

Ad pkt. 7:  

 

Næste møde hos Kaj Jørgensen tirsdag d. 10. JUN 2025 kl. 19.00. 
 

 

Ad pkt. 8: 

 

Ingen bemærkninger 

 

 

 

 

Niels Jørgen Pedersen 

Sekretær 


